
1

Masja Prins

Onderwerp: FW: graag toelichten waarom jullie dit punt willen agenderen

Urgentie: Hoog

-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Michel Hardeman 

Verzonden: donderdag 27 december 2018 13:44 

Aan: Klaas Wiesenekker; Masja Prins 

CC: Jan Bessembinders; Alette van de Lagemaat; Sierd Smit; Jan van den Dool 

Onderwerp: RE: graag toelichten waarom jullie dit punt willen agenderen 

Urgentie: Hoog 

 

Beste Masja en Klaas, 

 

Het betreffende stuk roept veel vragen op. Zo zouden we graag met de wethouder van gedachte willen wisselen 

over de financiële opgave in relatie tot de haalbaarheid. Het betreffen maatregelen die geen impact zouden hebben 

op de kwaliteit van de zorg. Bij een aantal maatregelen hebben wij onze twijfels hierbij. Ook dat zouden we graag 

met de wethouder willen bespreken. 

 

Groeten 

Michel 

 


